
Zápisnica č. 10/2009 
z  rokovania vedenia STU dňa 11. 5. 2009 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Maroš Finka, Ján Kalužný, 

Robert Redhammer, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár 
 
Neprítomní:   
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Zámery dobudovania Centra akademického športu STU (pror. Janíček) 
2. Štrukturálne fondy, príprava projektu Kočovce, Gabčíkovo a Trnava (pror. Janíček) 
3. Správa o činnosti MMC STU – mc2 (pror. Janíček) 
4. Stretnutie vedenia STU s veľvyslancami (pror. Petráš) 
5. Návrh na zriadenie reprezentačnej predajne STU (pror. Petráš) 
6. Stretnutie 4TU v Bratislave (pror. Petráš) 
7. Štipendijný poriadok – dodatok č. 1 (pror. Kalužný) 
8. Príprava projektov pre Európsky technologický a inovačný inštitút EIT/KIC – 1. výzva 

(pror. Redhammer) 
9. Stav nahlasovania publikačnej činnosti STU pre MŠ SR (pror. Redhammer) 
10. EIS – informácia o postupe implementácie na STU (pror.Finka) 
11. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály: 
1) Návrh na zloženie Rady CAŠ STU (pror. Janíček) 
2) Správa o činnosti MMC STU – mc2 (pror. Janíček) 
3) Stretnutie vedenia STU s veľvyslancami (pror. Petráš) 
4) Štipendijný poriadok – dodatok č. 1 (pror. Kalužný) 
5) Príprava projektov pre Európsky technologický a inovačný inštitút EIT/KIC – 1. výzva 

(pror. Redhammer) 
6) Stav nahlasovania publikačnej činnosti STU pre MŠ SR (pror. Redhammer) 
7) Návrh na odsúhlasenie uzatvorenia nájomných zmlúv (pror. Janíček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  3/19/2008 
 
Nesplnené úlohy:  2/7/2009 – termín plnenia úlohy predĺžený do konca mája 2009 
   1/7/2009 - termín plnenia úlohy predĺžený do konca mája 2009 
   4/19/2008 - termín plnenia úlohy predĺžený do konca mája 2009 
 
 
K bodu 1 Zámery dobudovania Centra akademického športu STU  

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Bol doplnený podnikateľský zámer do materiálu prerokovaného na ostatnom 

rokovaní vedenia STU. Predložil návrh na personálne zloženie Rady CAŠ. 
Chýbajú návrhy z niektorých fakúlt a od študentov. Za predsedu Rady 
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navrhol doc. Bobríka. Rozpočet na rok 2009 bol zreálnený. 
 
Stanovisko V-STU č. 1/10/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o zámere dobudovania CAŠ STU a personálnom 
zložení Rady CAŠ. 
 
 
K bodu 2 Štrukturálne fondy, príprava projektu Kočovce, Gabčíkovo a 

Trnava (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Informoval o aktuálnom stave všetkých spomenutých projektov, vrátane 

Banskej Štiavnice. Niektoré z nich sa pravdepodobne nestihnú – nebudú 
k dispozícii všetky potrebné prílohy k podaniu projektu. 

Rektor Báleš: Na MH SR je možnosť podávať projekty na zatepľovanie a revitalizáciu 
budov. Treba urýchlene pracovať na fakultách na príslušných projektoch 
a pripravovali dokumentáciu. 

 
Úloha V-STU č. 1/10/2009  
Rektor STU ukladá vypracovať a predložiť prehľad všetkých bežiacich aj pripravovaných 
projektov. 
Z: Prorektor Redhammer, pror. Janíček 
T: 15. 6. 2009 
 
 
K bodu 3 Správa o činnosti MMC STU – mc2 (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil na rokovanie písomnú správu o činnosti MMC STU a jeho 

súčasných možnostiach a vybavení. Chýbajú návrhy do Rady MMC z FIIT a 
FCHPT. Z FA STU navrhuje zástupcu doc. Horníka, kvôli budúcemu 
študijnému programu a za FEI STU prof. Baroňáka. Táto Rada vypracuje aj 
štruktúru programov. 

Pror. Petráš: Chýba prepojenie akcií STU a MMC. 
Rektor Báleš: Na starosti to bude mať oddelenie styku s verejnosťou a Ing. Šajbidorová 

bude aj členkou Rady MMC STU. 
 
Úloha V-STU č. 2/10/2009  
Rektor STU ukladá vypracovať a predložiť programové zameranie na akademický rok 
2009/2010. 
Z: Rada MMC STU, pror. Janíček 
T: 30. 6. 2009 
 
 
K bodu 4 Stretnutie vedenia STU s veľvyslancami (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál obsahujúci informácie s návrhom programu. 

Navrhuje termín stretnutia 8.6.2009 o 14:00 hodine. 
Pror. 
Redhammer: 

Takéto stretnutie by malo mať aj nejakú hlavnú tému (myšlienku, zameranie). 
Témou najbližšieho stretnutia budú mobility študentov a zamestnancov. 
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Uznesenie V-STU č. 1/10/2009  
Vedenie STU schvaľuje predložený materiál „Stretnutie vedenia STU s veľvyslancami“, ktoré 
sa uskutoční na rektoráte STU 8. júna 2009 o 14:00 hodine. 
 
 
K bodu 5 Návrh na zriadenie reprezentačnej predajne STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný návrh na zriadenie reprezentačnej predajne STU. Navrhuje 

umiestnenie na FCHPT STU cca 70 m2. Dekan fakulty s tým súhlasí.  
Rektor Báleš: Požiadal autora o dopracovanie materiálu, ako a kedy sa ukončí vzťah 

Nakladateľstva s distribútormi, je potrebné vypracovať pracovný a finančný 
plán. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/10/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie materiál „Návrh na zriadenie reprezentačnej 
predajne STU“ a požaduje dopracovať a doplniť predložený materiál. 
 
 
K bodu 6 Stretnutie 4TU v Bratislave (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Podal ústnu informáciu o stretnutí rektorov štyroch TU – Bratislava, Viedeň, 

Praha a Budapešť. Navrhuje termín 10.-11.9.2009 v Bratislave. Témou 
stretnutia bude celoživotné vzdelávanie. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/10/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o príprave stretnutia rektorov 4 TU. 
 
 
K bodu 7 Štipendijný poriadok – dodatok č. 1 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný návrh zmeny Štipendijného poriadku. Týka sa doplnenia 

podmienok pre priznanie motivačného štipendia a jeho výšky v 3. stupni VŠ 
štúdia. 

Rektor Báleš: Vyzval prorektora Redhammera, aby podal podrobnú informáciu o tomto aj 
na rokovaní KR STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/10/2009  
Vedenie STU schvaľuje predložený materiál „Štipendijný poriadok – dodatok č. 1“. 
 
 
K bodu 8 Príprava projektov pre Európsky technologický a inovačný 

inštitút EIT/KIC – 1. výzva (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil a ústne informoval o potrebe aktívneho prístupu SR a STU do tohto 
inštitútu. Správna rada Európskeho technologického a inovačného inštitútu 
(EIT) vyhlásila výzvu na predkladanie návrhov na zriadenie Znalostných 
inovačných komunít (KIC), ktorá končí 27.8.2009. Aktuálne sú tieto 
tematické oblasti: Udržateľné energie, Mitigácia a adaptácia klimatických 
zmien a Budúca informačná a komunikačná spoločnosť. Konzorciá sa tvoria 
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a je potrebné dodať nominácie čo najskôr. 
 
Stanovisko V-STU č. 4/10/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o príprave projektov EIT/KIC. 
 
 
K bodu 9 Stav nahlasovania publikačnej činnosti STU pre MŠ SR  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Prorektor Redhammer predložil písomný prehľad po jednotlivých fakultách 
STU o stave nahlasovania publikačnej činnosti pre MŠ SR a poukázal na 
nedostatky v tomto smere. Rektor Báleš ho požiadal o podanie informácie 
o tejto veci na rokovaní KR STU dekanom fakúlt. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/10/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave nahlasovania publikačnej činnosti STU pre 
MŠ SR. 
 
 
K bodu 10 EIS – informácia o postupe implementácie na STU (pror.Finka) 
  
Pror. Finka: Prorektor Finka podal ústnu informáciu o stave implementácie jednotlivých 

modulov do EIS na STU. Beží obstarávanie modulu rozpočet, viazne 
obstarávanie na MŠ SR. 

 
Stanovisko V-STU č. 6/10/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o postupe implementácie EIS na STU. 
 
 
K bodu 8 Rozličné 
 
3) Prorektor Janíček: 

Predložil písomný návrh na odsúhlasenie NZ a dodatkov k NZ. 
1. Nájomná zmluva s nájomcom STAVIZOL REAL, spol. s r. o. Žilina. Jedná sa 

o prenájom pozemku v k. ú. Karlova Ves, prcela č. 2999/46 záhrada o výmere 95 m2 
za účelom prechodu a prejazdu k parcele č. 3016/17 a 3016/19 a k domu súpisné č. 
245 a priľahlým pozemkom. Doba nájmu od 11.5.2009 do 11.5.2014.  

2. NZ s nájomcom Ing.- Ivan Labuda, Snežnica 4. Jedná sa o prenájom záhrady 
o výmere 48 m2 na parcele č. 2999/71 za účelom za účelom prechodu a prejazdu k 
domu súpisné č. 244 a priľahlým pozemkom. Doba nájmu od 11.5.2009 do 11.5.2014. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/10/2009  
Vedenie STU schvaľuje predložené návrhy na uzatvorenie NZ tak, ako boli predložené. 
 
2) Kvestorka Žideková: 

Informovala o výsledkoch hospodárenia za rok 2008 a pláne rozpočtu na rok 2009. 
Problém je v ÚZ Gabčíkovo, podstatne sa znížil počet ubytovaných a zariadenia 
vykazuje stratu. Treba vypracovať a predložiť podnikateľský zámer pre toto ÚZ 
najneskôr na jeseň 2009. 



 5

Rozpočet na rok 2009: nárast v energiách až o 24 % !!! Osobné náklady tvoria viac ako 
56%. Všetky súčasti STU plánujú zisk alebo vyrovnaný rozpočet okrem Gabčíkova. 
Z dôvodu rekonštrukcií a investovania nám rastú odpisy. Na šetrenie energie sú 
plánované financie vo výške 665 tis. EUR na každú fakultu, ktoré bude treba vrátiť 
v horizonte 10 rokov. 

 
Stanovisko V-STU č. 7/10/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o výsledkoch hospodárenia STU za rok 2008 
a plán rozpočtu STU na rok 2009. 
 
3) Prorektor Finka: 

Informoval o zosúladení vnútorných právnych noriem STU so zákonmi schválenými 
v NR SR. 

 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


